
Elevrådet på Rossland skule

v/ leiar Ebbe lo og

nestleiar Bettina T. Tvedt

Meland kommune

Teknisk avdeling

v/ Øivind Buen

Rossland 21.mars 2019

Vi ønsker at oppsett av bordtennisbordet som skolen allerede har, skal skje snares mulig. Våren er

godt i gang og vi gleder oss til å bruke dette.

Vi ønsker også det skal settes opp skillevegger i dusjene, noe vi lenge har hørt skulle komme i

forbindelse med renovering av garderobene. Dette er noe vi setter høyt på prioriteringslisten vår.

Vi håper dette blir gjort noe med!©

Vennlig hilsen
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